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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-01/2021 
Datum:  2. 2. 2021 

   
ZAPISNIK 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 2. 2. 2021, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana 
Kastelic, Goran Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Damjan Birtič, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, 
Romana Velišček 
 
Opravičeno odsoten: Boris Šfiligoj 
 
Odsoten: Denis Rusjan  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič, 
Mojca Treplak, Tina Novak Samec, Saša Pegam – Tarin d.o.o., Bernarda Pirih in Mateja Berginc Kovačič – Dom 
upokojencev Nova Gorica, Tereza Peršolja in Matija Močnik – Mladinski svet Brda, mediji  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 15. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Brda – prva obravnava 
5. Sklepanje o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini Brda za leto 2021 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda »Zavod za turizem, kulturo, 

mladino in šport Brda« – skrajšani postopek 
7. Mladi v Brdih – oris prehojene poti, predstavitev Mladinskega sveta Brda in pisanje strategije za mlade  
8. Imenovanje predstavnika voljenih funkcionarjev Občine Brda v Razvojni svet Severne Primorske (Goriške 

razvojne) regije  
9. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica  
10. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov  
11. Pobude in vprašanja svetnikov  
12. Realizacija sklepov 15. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 15. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 15. redne seje.  
 
Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 15. redne seje.  
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Ad 3.  
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 16. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 16. redne seje.  
 

Ad 4. 
 
Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Brda – prva obravnava 
 
Predlog odloka predstavita Anita Manfreda in Saša Pegam – Tarin d.o.o..  
 
Veljavni odlok, ki ureja pogrebno in pokopališko dejavnost v Občini Brda je bil sprejet leta 1995 (Odlok o pokopališkem 
redu in pogrebnih svečanostih v občini Brda, Uradno glasilo občine Brda, št. 15/1995). Dne 30.9.2016 je bil v Uradnem 
listu RS, št. 62/16, objavljen novi Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti (v nadaljevanju tudi: ZPPDej), ki na novo 
ureja področje pogrebne in pokopališke dejavnosti. Uveljavitev novega ZPPDej zavezuje občine, da uskladijo svoje 
odloke z določili tega zakona. 
Razlog za sprejem odloka je uveljavitev novega področnega zakona, ki ureja pogrebno in pokopališko dejavnost, to je 
Zakona o pogrebni in pokopališki dejavnosti. ZPPDej namreč na novo določa vsebino in način izvajanja pogrebne in 
pokopališke dejavnosti, in sicer: 
- pogrebna dejavnost obsega:  

• zagotavljanje 24-urne dežurne službe, ki je obvezna občinska gospodarska javna služba ter 

• zagotavljanje storitev prevoza pokojnika, ki ga ne zagotavlja 24-urna dežurna služba, pripravo in upepelitev 
pokojnika ter pripravo in izvedbo pogreba, ki so storitve, ki se izvajajo na trgu; 

- pokopališka dejavnost obsega:  

• upravljanje ter urejanje pokopališč in jo zagotavlja občina (oziroma oseba javnega prava, ki jo občina 
pooblasti). 

 
Prvi del odloka po vsebini ureja pogrebno in pokopališko dejavnosti, v nadaljevanju pa odlok vsebuje določila 
pokopališkega reda, ki ga je občina dolžna predpisati skladno s 4. členom ZPPDej. V tem delu odlok sledi navodilom in 
zahtevam za ureditev posameznih področij iz zakona, in sicer ureja: 

• način zagotavljanja 24-urne dežurne službe; 

• način izvajanja pogrebne slovesnosti;  

• storitve pokopališko pogrebnega moštva, ki se lahko zagotavljajo na posameznem pokopališču; 

• osnovni obseg pogreba; 

• način in čas pokopa; 

• način pokopa, če je plačnik občina; 

• možnost pokopa zunaj pokopališča, z določitvijo prostora; 

• ravnanje s pokojnikom do pokopa v krajih, kjer na pokopališčih ni mrliške vežice; 

• pokopališča, ki morajo imeti mrliške vežice; 

• obratovanje mrliških vežic; 

• obseg prve ureditve groba; 

• vzdrževanje reda, čistoče in miru na pokopališču; 

• način oddaje grobov v najem; 

• postavljanje, spreminjanje ali odstranitev spomenikov, obnovo spomenikov in grobnic ter vsak drug poseg v 
prostor na pokopališču; 

• zvrsti grobov; 

• okvirne tehnične normative za grobove; 

• mirovalno dobo za grobove; 

• enotni cenik uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture; 

• pogrebno pristojbino, ki jo lahko določi občina za izvedbo pogreba na posameznem pokopališču, in ki jo 
upravljavcu pokopališča plača izvajalec pogreba; 

• razmerje grobnine za posamezno vrsto groba glede na enojni grob; 

• enotno ceno in obračun storitev; 

• vodenje evidenc; 

• druga vprašanja pogrebne in pokopališke dejavnosti ter uporabnikov.  
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Pokopališki red mora v skladu z zakonom zagotavljati enakopravno obravnavo kamnosekov, vrtnarjev in drugih 
izvajalcev storitev na pokopališču.  
Nadalje je pomembno, da se skladno z določbo prvega odstavka 8. člena ZPPDej, v odloku določa 24-urna dežurna 
služba, ki obsega vsak prevoz od kraja smrti do hladilnih prostorov izvajalca javne službe ali zdravstvenega zavoda 
zaradi obdukcije pokojnika, odvzema organov oziroma drugih postopkov na pokojniku in nato do hladilnih prostorov 
izvajalca javne službe, vključno z uporabo le-teh, če zakon ne določa drugače.  
Glede na navedeno, je Občina Brda dolžna zagotoviti izvajanje gospodarske javne službe na način, ki je skladen z 
določbami Zakona o gospodarskih javnih službah in Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Brda, in sicer s 
podelitvijo koncesije za opravljanje gospodarske javne službe. Odlok je tako hkrati tudi koncesijski akt, s katerim se 
določi predmet in pogoji opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urna dežurna služba v občini ter 
tudi ureja način in pogoje ter postopek javnega razpisa za podelitev koncesije. Odlok kot koncesijski akt predstavlja 
prvi korak k oddaji koncesije, kateremu bo sledila sklenitev koncesijske pogodbe v skladu z določili odloka.  
 
S sprejemom predlaganega odloka ne bodo nastale neposredne finančne posledice na občinski proračun. Odlok bo 
podlaga, da se bo na novo določila višina grobnine, s katero se bodo zagotavljala sredstva za opravljanje pokopališke 
dejavnosti oziroma upravljanje pokopališč. Odlok bo tudi podlaga za sprejem sklepa o določitvi cene storitev javne 
službe - 24-urne dežurne službe, po katerih bo izvajalec javne službe uporabnikom storitev obračunaval izvedene 
storitve 24-urne dežurne službe. 

 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 10. redni seji dne 1. 2. 2021 in podala naslednje 
predloge:  

• predlaga, da se skladno z 39. členom podrobnejši način raztrosa zunaj pokopališča določi v Pravilniku.  

• predlaga, da se v Prehodne in končne določbe zapiše, da se v roku šestih mesecev pripravi in sprejme 
Pravilnik.  

• predlaga, da se skladno z 49. členom preveri dimenzije enojnega in dvojnega groba.  

 
Komisija je sprejela sklep in soglasno potrdila predlog Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem 
redu v Občini Brda v prvi obravnavi, kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Dušan Bevčar opozori na 50. člen odloka, kjer so tako pri enojnem kot pri dvojnem grobu navedene enake dimenzije, 
širina 1 m in dolžina 2,1 m.  
 
Teja Jelina, kot predsednica Statutarno pravne komisije pojasni, da je bila pripomba podana tudi na komisiji. Zadevo se 
bo preverilo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v 
Občini Brda, v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj.  
 

Ad 5. 
 
Sklepanje o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini Brda za leto 2021 
 
Socialno varstveno storitev pomoč družini na domu v občini Brda za leto 2021 predstavijo Nika Fabricijo Jug in 
Bernarda Pirih – Dom upokojencev Nova Gorica.  
 
Pomoč družini na domu je socialno varstvena storitev, ki je namenjena upravičencem, ki imajo zagotovljene bivalne in 
druge pogoje za življenje v domačem okolju in se zaradi starosti ali invalidnosti ne morejo oskrbovati in negovati sami, 
njihovi svojci pa tovrstne oskrbe in nege ne zmorejo ali zanjo nimajo možnosti. Gre za različne oblike organizirane 
praktične pomoči in uslug, s katerimi se upravičencem vsaj za določen čas nadomesti potrebo po institucionalnem 
varstvu v zavodu, drugi družini ali v drugi organizirani obliki. Na ta način ostanejo starejši ljudje dlje časa v svojem 
domačem okolju, hkrati pa se zmanjša pritisk na sprejem v domsko oskrbo. 
 
Storitev se prilagodi potrebam upravičenca in obsega naslednje sklope opravil: 

- pomoč pri temeljnih dnevnih opravilih, kamor sodijo naslednja opravila: pomoč pri oblačenju, slačenju, 
pomoč pri umivanju, hranjenju, opravljanju osnovnih življenjskih potreb, vzdrževanje in nega osebnih 
ortopedskih pripomočkov,  
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- gospodinjska pomoč, kamor sodijo naslednja opravila: prinašanje enega pripravljenega obroka ali nabava živil 
in priprava enega obroka hrane, pomivanje uporabljene posode, osnovno čiščenje bivalnega dela prostorov z 
odnašanjem smeti, postiljanje in osnovno vzdrževanje spalnega prostora,  

- pomoč pri ohranjanju socialnih stikov, kamor sodijo naslednja opravila: vzpostavljanje socialne mreže z 
okoljem, s prostovoljci in s sorodstvom, spremljanje upravičenca pri opravljanju nujnih obveznosti, 
informiranje ustanov o stanju in potrebah upravičenca ter priprava upravičenca na institucionalno varstvo.  

 
Oseba je upravičena do pomoči na domu, če potrebuje najmanj dve opravili iz dveh različnih sklopov opravil. 
 
Zakon o socialnem varstvu v svojem 43. členu določa, da je socialnovarstvena storitev pomoč družini na domu kot 
socialna oskrba na domu javna služba, katere mrežo zagotavlja občina. Za območje Občine Brda od leta 2016 izvaja 
javno službo pomoči družini na domu Dom upokojencev Nova Gorica preko Centra za pomoč na domu.  
 
S strani izvajalca storitve je Občina Brda v skladu z določili Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen socialno 
varstvenih storitev dne 3. 12. 2020 prejela predlog nove ekonomske cene storitve pomoči družini na domu za leto 
2021, in sicer zaradi potrebe po dodatni zaposlitvi v okviru strokovne priprave. Sredstva za navedeno dodatno 
zaposlitev se delijo na vseh šest goriških občin. Na podlagi pripravljenih izračunov na zakonsko predpisanih obrazcih 
izhaja, da nova ekonomska cena storitve za Občino Brda bi znašala 22,46 EUR, kar je za 0,74EUR več kot v preteklem 
letu. 
 
Zaradi povečanega povpraševanja s strani naših občanov po dodatnih urah storitev oskrbovalk, pa tudi zaradi opozoril 
na predolgo čakalno vrsto, je občina Center za pomoč na domu zaprosila za pripravo novega predloga ekonomske 
cene storitve, in sicer z upoštevanjem zaposlitve dodatne oskrbovalke. Na podlagi novih izračunov izhaja, da nova 
ekonomska cena storitve, ob zaposlitvi dodatne oskrbovalke in dodatne strokovne delavke, znaša 21,51 EUR in je za 
0,21 EUR oz. 1% nižja kot v preteklem letu. 

 
V skladu s predpisano metodologijo in ob upoštevanju dejanskega stanja so stroški storitve pomoči na domu za leto 
2021 naslednji: 

a) Stroški za neposredno socialno oskrbo:  
Povprečni mesečni stroški za 5 socialnih oskrbovalk bodo znašali 8.976,89 EUR in pokrivajo: stroške dela ter 
stroški materiala in storitev.        

b) Stroški strokovne priprave, vodenja in koordiniranja bodo znašali 2.315,57 EUR na mesec in pokrivajo stroške 
dela, stroške materiala in storitev ter stroške za upravno administrativna dela (stroški dela drugih zaposlenih, 
ki opravljajo poslovodna, računovodska, knjigovodska in druga dela).  

 
Ekonomska cena storitve pomoči družini na domu se izračuna tako, da se povprečne mesečne stroške preračuna na 
skupno število efektivnih ur. Teh bo v letu 2021 z zaposlitvijo dodatne oskrbovalke skupaj 525 efektivnih ur (105 na 
oskrbovalko). 
Ekonomska cena programa, ki je določena na efektivno uro, za leto 2021 tako znaša 21,51 EUR in je za 1% oziroma 
0,21 EUR nižja kot v letu 2020.  
Navedeno ceno krije, v skladu z zakonom v minimalnem deležu 50%, občina, preostali delež pa uporabniki storitve. 
Občinska uprava predlaga, da cena storitve pomoči družini na domu ostane za uporabnika enaka kot v preteklem letu, 
to je 5,11 EUR za uro storitve in velja tudi na dan sobote, nedelje, praznika in  na dela prost dan. Pri tem bo delež 
financiranja Občine Brda znašal 76,24%. 
 
Župan Franc Mužič je še vedno mnenja, da mora biti najprej poskrbljeno za starejše osebe, zato je koriščenje storitve 
pomoč družini na domu več kot dobrodošlo. V zvezi s tem se je strinjal tudi kolegij županov. Občinski svet prosi, da 
zadevo potrdi in s tem poskrbi za ljudi, ki so v življenju že veliko doživeli.  
 
Silvan Peršolja se s predlaganim strinja. Glede na to, da bodo najverjetneje potrebe iz tega področja še naraščale, ga 
zanima koliko priložnosti se odpira za volonterske dejavnosti, ki bi obogatile to dejavnost.  
 
Bernarda Pirih pove, da gre za vključitev prostovoljcev na tem področju, vendar prostovoljci bodo delali, če se jih bo 
motiviralo. Glede na trenutno strokovno kadrovsko zasedenost pove, da se niti oskrbovancem ne morejo toliko 
posvetiti, kot bi se jim dejansko morali. Sama sicer vidi, da obstaja možnost vključitve prostovoljcev, sicer samo na 
področju družabništva, saj nepokretnih ljudi prostovoljci ne morejo negovati.  
 
Silvan Peršolja meni, da bodo potrebe po pomoči predvidoma še naraščale in profesionalcem naj bi dovolili, da 
opravljajo strokovno delo. Predlaga, da se v Briškem časniku nameni prostor za prostovoljstvo in s tem se nagradi ljudi, 
ki se s to dejavnostjo ukvarjajo.  
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Bernarda Pirih pove, da so odprti za vsa strokovna usposabljanja študentov in dijakov. Vsako leto imajo kar nekaj oseb 
vključenih v to dejavnost. Prepričana je, da tudi na območju občine Brda ogromno ljudi že dela prostovoljno, saj so 
storitve organizirane tudi v okviru drugih organizacij. Center za socialno delo izvaja tudi projekt »Prostovoljno socialno 
delo«, v katerega se vključujejo osebe, ki delajo na tem področju. Aktivna so tudi društva upokojencev. S strani 
uporabnikov imajo tudi informacije, da jih obiskujejo tudi prostovoljci, ki niso organizirani preko Doma upokojencev 
Nova Gorica.      
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na 
domu za leto 2021. 
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k predlagani ekonomski ceni socialno varstvene storitve, pomoč 
družini na domu Doma upokojencev Nova Gorica, v višini 21,51 EUR na efektivno uro. 

2. Subvencionirana cena socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za uporabnika znaša 5,11 EUR 
na uro in velja tudi na dan sobote, nedelje, praznika in na dela prost dan. 

3. Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 1. 1. 
2021 dalje. 

 
Ad 6. 

 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda »Zavod za turizem, kulturo, mladino in 
šport Brda« – skrajšani postopek   
 
Predlog odloka predstavi Tina Novak Samec.  
 
ZTKMŠ Brda in Občina Brda sta z aneksom k pogodbi za upravljanje Vile Vipolže prevzeli objekt v upravljanje za 
obdobje novih 5 let. Skladno s pretekom 5-letnega obdobja se je sprostila tudi omejitev ustvarjanja tržnega deleža z 
dajanjem apartmajev in sob v najem. V pripravi je celostna ureditev formalnosti, ki opredeljujejo področje 
nastanitvenih kapacitet in najemnika. ZTKMŠ Brda med svojimi dejavnostmi nima še registrirane šifre, ki omogoča 
najem v sklopu dejavnosti hotelov in podobnih nastanitvenih obratov. 
V ta namen se predlaga ponovna sprememba in dopolnitev Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavoda za turizem, 
kulturo, mladino in šport Brda«. V 8. členu Odloka se predlaga umestitev nove šifre dejavnosti »I 55.100 Dejavnost 
hotelov in podobnih nastanitvenih obratov«.  
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 10. redni seji dne 1. 2. 2021 in sprejela sklep ter 
soglasno potrdila predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda »Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda« po 
skrajšanem postopku, kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega 
zavoda »Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda«, po skrajšanem postopku. 

2. Ta sklep velja takoj.  

  
Ad 7.   

 
Mladi v Brdih – oris prehojene poti, predstavitev Mladinskega sveta Brda in pisanje strategije za mlade 
 
Mladinski svet Brda predstavijo Tina Novak Samec, Tereza Peršolja in Matija Močnik.  
 
Mladinski svet lokalne skupnosti je organizacija, ustanovljena po Zakonu o mladinskih svetih, ki združuje mladinske 
organizacije. Predstavlja osnovo za sodelovanje mladih v lokalnih skupnostih. Je tudi glavni nosilec mladinskega dela in 
mladinske politike na lokalni ravni, zastopa interese mladih pri občinskih oblasteh in se z njimi dogovarja o aktivnostih, 
sredstvih ter infrastrukturi, namenjeni mladim.  
 
Prednosti Mladinskega sveta lokalne skupnosti: 

• širša skupina mladih lažje vpliva na lokalno skupnost, 

• mladinski svet je avtonomna struktura z veliko pogajalsko močjo, 

• financiranje možno iz različnih virov, 
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• spodbuja povezovanje mladine in njenega organiziranja, 

• ne gre za podvajanje in prevzemanje dela drugih mladinskih organizacij. 
 
Zakaj ustanoviti Mladinski svet Brda in naloge? 
Ker mladi v občini Brda želijo imeti močno predstavniško telo, ki zagovarja in predstavlja mlade Brice. Velika je tudi 
želja do oblikovanja in uresničitve skupne vizije za mlade v Brdih. 
 
Naloge Mladinskega sveta Brda 

• zastopanje interesov mladih ter uresničevanje potreb in želja mladih (glavna naloga), 

• vodenje pogovorov in usklajevanje z občinskimi odločevalci glede aktivnosti, sredstev, infrastruktur, 
namenjene mladim, 

• spodbujanje dejavnosti mladinskih organizacij ter skrb za informiranje o politiki lokalne skupnosti, predvsem 
o področjih, ki zadevajo mlade.  

 
Cilji Mladinskega sveta Brda za leto 2021: 

• uradna ustanovitev  

• Strategija za mlade občine Brda 

• pridobiti članice in pridružene članice v Mladinski svet Brda 

• mlade informirati, kaj bodo pridobili s strategijo 

• izvesti vsaj dve delavnici za mlade 
 
Župan Franc Mužič se mladim zahvali za predstavitev njihovega pogleda na življenje v Brdih. Z mladimi se je v 
preteklosti že srečal in lahko reče, da nekaj predlogov je občina že poskušala uresničit. Vsekakor se zaveda, da je 
potrebno še marsikaj postoriti, zato pa ima Občina Brda ustanovljen zavod, ki bo sledil predlogom in potrebam briške 
mladine.  
 
Romano Velišček glede na slišano zanima ali med mladimi obstaja interes za organizacijo raznih druženj in zabav. Sama 
meni, da ima župan kar posluh glede potreb mladih. Za primer navede urejanje športnih površin v Vipolžah.  
 
Matija Močnik pojasni, da je to nek cilj skupnih projektov, kjer mladina želi delati na tem. Iz ankete, ki so jo opravili 
med mladimi je tudi razbrati, da si želijo organizirati zabave v svoji občini. Kar se tiče športnih površin pohvali kar se že 
izvaja in upa, da se bo v tej smeri tudi nadaljevalo.  
 
Silvan Peršolja pove, da je bilo iz predstavitve zaslediti veliko pozitivne energije. Za v naprej pa bi bilo dobrodošlo, da 
bi govorili o proaktivnih stvareh in da se skrajša čas izvedbe določenih predstavljenih aktivnosti. Meni, da bi bilo 
potrebno s strani občine dati več prostora in energije, saj so na razpolago tako prostorske kot materialne možnosti. Po 
korona krizi se bo svet prebujal in tu je sveža energija in impresivne številke. Mladi so zainteresirani.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da je potrebno ločiti zadeve, ki so bile že narejene (informiranje, delavnice, pogovori, 
varstvo otrok,…). Kar se tiče solidarnosti pove, da zavod solidarnost vzpodbuja. Tudi v času epidemije je bilo ogromno 
narejenega na področju mladih (učna pomoč,…).  
Kar se tiče same strategije je potrebno vedeti, da eno je anketa, drugo pa so še pogovori, ki bodo temu sledili. Pri 
strategiji gre načeloma za neke roke, ki so sicer postavljeni, lahko pa bodo tudi krajši. Potrebno se je zavedati, da je 
zadnja redna seja občinskega sveta pred poletjem predvidena le še v mesecu maju, zato je predstavitev strategije 
mladih predvidena v mesecu septembru, kar pomeni, da imajo za pripravo strategije par mesecev časa. Strategijo je 
naprej potrebno prediskutirati z mladimi ampak ne samo na podlagi rezultatov ankete.       
Glede investicij pa pove, da je zanje pristojen občinski svet. Pred časom je bil npr. predstavljen projekt športnega 
parka Vipolže z različnimi vsebinami. Vse to in še kaj je v pristojnosti občinskega sveta.  
Kar se tiče brezplačnih prevozov pove, da je zavod v letu 2019 vzpostavil »hop on« avtobus, ki je poskusno deloval v 
poletnem obdobju in je bil namenjen tako turistom kot tudi domačinom. Zaradi koronavirusa se je ta projekt v 
lanskem letu opustilo. Meni, da je to definitivno ena od možnih oblik prevozov za mlade. Mladi poudarjajo, da gre za 
prevoz za vse socialno ranljive skupine.  
Potrebno je torej napisati strategijo in aktivnosti, ki jih je potrebno stroškovno ovrednotiti. Občinski svet pa bo tisti, ki 
bo odločil, kateremu projektu bo dal prioritete. Kot zavod pa so tisti povezovalni člen, ki ves čas z mladimi dela.  
 
Silvan Peršolja je želel samo povedati, da se v tem kaže pozitivna energija in realna dejstva in da ni potrebno porabiti 
celo leto za proceduralne zadeve. Če bo to šlo hitreje bo to za Brda, za mlade in vse prebivalce občine vseh generacij 
veliko boljše.  
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Teja Jelina, kot članica Komisije za mladino pove, da je mladina v komisijo prinesla tudi ogromno pozitivne energije. Iz 
predstavitve je lahko razbrati, da so mladi pripravljeni delati in se pogovarjati. Postopki so pač takšni kot so. Komisija 
za mladino bo predlagala tudi spremembo pravilnika za prijavo na javni razpis za mlade. 
 
Tereza Peršolja še zaključi in doda, da Mladinskemu svetu Brda ustreza, da bodo strategijo za mlade zagovarjali jeseni, 
saj so člani zelo zaposleni (študenti, zaposleni,…) in bodo potrebovali nekaj časa, da strategijo pripravijo. Mladi v 
sodelovanju z Inštitutom za mladinsko politiko iz Ajdovščine pripravljajo kazalnike za naslednjih 5 let in vsekakor bodo 
to predstavili občinskemu svetu tako v tem kot tudi v naslednjem mandatu.       
 

Ad 8. 
 
Imenovanje predstavnika voljenih funkcionarjev Občine Brda v Razvojni svet Severne Primorske (Goriške razvojne) 
regije 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
S strani Sekretariata Razvojnega sveta Severne Primorske (Goriške razvojne) regije smo na Občino Brda prejeli poziv k 
imenovanju kandidata za članstvo v razvojnem svetu za naslednje programsko obdobje 2021 – 2027, saj se sedanjemu 
izteka mandat.  
 
Razvojni svet sestavljajo:  

• voljeni funkcionarji v občini (13 članov – vsaka občina imenuje 1 člana),  

• predstavniki gospodarstva, vključeni v zbornice, ki imajo sedež v regiji (13 članov),  

• predstavniki nevladnih organizacij  (NVO), ki imajo sedež v regiji (7 članov).  
 
V skladu s 6. členom Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Severne Primorske (Goriške razvojne) regije se, v postopku 
oblikovanja liste članov razvojnega sveta na območju upravne enote, za vsako občino izbere po en predstavnik izmed 
voljenih občinskih funkcionarjev. Oblikovanje kandidatnih list in postopek izbora ureja poslovnik občinskega sveta.  
 
Občine, organi zbornic gospodarstva in NVO pošljejo regionalni razvojni agenciji (RRA) listo izbranih kandidatov. RRA 
nato v roku 7 dni od prejema zadnje liste kandidatov oblikuje skupno listo kandidatov za volitve v razvojni svet. Volitve 
članov izvedejo občinski oz. mestni sveti v roku 30 dni po prejemu kandidatne liste in glasovnice s strani RRA.  
 
Člani sveta se volijo za programsko obdobje veljavnosti regionalnega razvojnega programa oziroma za čas trajanja 
mandatov voljenih občinskih funkcionarjev oziroma imenovanj na poslovodske funkcije.  
 
Predlog za imenovanje predstavnika voljenih funkcionarjev Občine Brda v Razvojni svet Severne Primorske (Goriške 
razvojne) regije je obravnavala tudi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na 3. korespondenčni seji 
in soglasno sprejela sklep, da se kot predstavnika voljenih funkcionarjev Občine Brda določi:  

- Župan Franc Mužič  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. V postopku oblikovanja liste članov Razvojnega sveta Severne Primorske (Goriške razvojne) regije se kot 
predstavnika voljenih funkcionarjev Občine Brda imenuje  
- Franc MUŽIČ  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 9. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica 

 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica za imenovanje predstavnika Občine Brda v 
Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica.  
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Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica določa naslednjo sestavo sveta:  
- Pet predstavnikov Mestne Občine Nova Gorica  
- En predstavnik Občine Brda 
- En predstavnik Občine Kanal ob Soči 
- En predstavnik Občine Miren – Kostanjevica  
- En predstavnik Občine Šempeter – Vrtojba   
- En predstavnik delavcev zavoda  

 
Občinski sveti občin ustanoviteljic imenujejo vsaka svoje člane sveta. Pri tem morajo upoštevati, da morajo svet 
sestavljati strokovnjaki s področja dela javnega zavoda, financ in pravnih zadev. Mandat članov sveta knjižnice traja 
pet let in so lahko največ dvakrat zapored imenovani.  
 
Predlog za imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica je 
obravnavala tudi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na 3. korespondenčni seji in soglasno sprejela 
sklep:  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu Občine Brda da za predstavnico 
Občine Brda v Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica imenuje: 

- Romana Velišček, roj. 11.7.1976, Kozana 16, 5212 Dobrovo. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda imenuje Romano Velišček, Kozana 16, 5212 Dobrovo za predstavnico Občine 
Brda v Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica.  

2. Ta sklep velja takoj.  
 

Ad 10. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 16. redne seje  
 
Pripomb ni bilo.  
 

Ad 11. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Župan Franc Mužič poda nekaj informacij:  

- Možnost investiranja v Terme Brda – firma, ki se s tem neposredno ukvarja in usklajuje aktivnosti, je Občino 
Brda zaprosila, da bi se vključila v podjetje z nekim prispevkom. Občina Brda je preko pravne službe to 
preverila in ugotovila, da se občina v to pridobitno dejavnost ne more vključiti.   

- S strani DRSI je Občina Brda prejela obvestilo, da je DRSI sklenila dve pogodbi z investitorji za izgradnjo 
obvoznice Kojsko, in sporočilo, da je DRSI tik pred podpisom pogodbe za tretji del – dokončanje izgradnje 
obvoznice Kojsko. Država bo tako za ta projekt namenila 7 mio EUR.     

 
Karlo Passoni  
Zasledil je, da se ponuja prevzem oz. lokacija za odvoz zemlje pri izgradnji križišča v Kojskem v sklopu izgradnje 
obvoznice. V zvezi s tem ima dva predloga in sicer, da se razmisli o razširitvi poti pod šolskim zidom, kjer bi vzdolž poti 
lahko nastala parkirišča, drugi predlog pa je, da je na poti proti »Birši« nastalo odlagališče gradbenega materiala in 
celo azbestnih plošč. Zato predlaga, da bi se to odlagališče dokončno zasulo in s tem prepovedalo kakršnokoli 
odlaganje gradbenega materiala in azbestnih plošč. Predlaga ogled teh dveh lokacij in če bo dovolj zemlje na 
razpolaga, naj se navedeni lokaciji sanira.  
 
Silvan Peršolja 
Predlaga, da se upravljalca javne razsvetljave v občini pozove, da natančneje nastavi senzorje. Kot zelena destinacija se 
je občina Brda zavezala k racionalni rabi energije in zato predlaga, da se senzorje nastavi tako, da javne luči že ob 
najmanjšem mraku in deževnih dneh ne bi gorele.   
 
Vilko Prinčič pove, da je pred nekaj časa grajal parkirni prostor pred Vilo Vipolže, sedaj pa je presenečen in zadovoljen, 
da se le ta ureja.  
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Silvan Peršolja sprašuje, ali Občina Brda v tem času ohranja kontakt z obmejnimi občinami.  
 
Župan Franc Mužič pove, da v sodelovanju z obmejnimi občinami potekajo zanimivi projekti. Občina Brda z občinami 
Gorica, Mossa in Števerjan pelje projekt izgradnje kolesarske poti Nova Gorica – Gorica – Mossa – Števerjan.  
Občinski svet še seznani s projektom Giro d´Italia, ki bo potekal v mesecu maju tudi čez območje občine Brda.     
 
Dušan Bevčar  
Že večkrat je postavil vprašanje o ureditvi parcele 687, k. o. Šmartno in vprašanje o javnem WC v Slikarski hiši. 
Odgovori so bili preveč posplošeni, nikdar pa ni dobil jasnega odgovora ali se bosta zadevi sploh rešili. Krajani in 
ponudniki v Šmartnem sprašujejo ali se bo javni WC sploh še odprl, zato sprašuje: 
 
1. Kdaj in kako se bo po izmeri uredilo javno pot na parceli št. 687, K.O. Šmartno? 
2. Kdaj in na kakšen način se bo ponovno odprl javni WC v Slikarski hiši v Šmartnem? 
 
Po izvršenem posegu investitorja Telekom, je pred dvema letoma nastala škoda na javni površini (parcela št. 949, k. o. 
Šmartno). Poškodovan je meteorni kanal čez cestišče, jašek oz. pokrov jaška ter kar nekaj robnikov. O zadevi so občani 
obvestili investitorja in občinske službe, vendar se zadeva še ni sanirala. Od poškodbe je minilo skoraj dve leti, cestišče 
pa je že od takrat brez rešetk, kar predstavlja velik problem za prevoz vseh vrst vozil. Na ogledu je bil tudi vzdrževalec s 
podjetja Kolektor, ki je o zadevi obvestil občinske službe ter postavil opozorilno tablo. 
 
3. Kdaj se bo sanirala poškodba na cestišču – parcela 949, k. o. Šmartno, ki je nastala ob izdelavi jaškov s strani 

izvajalcev del pred dvema letoma (investitor Telekom)? 
 
Odzivnost odvoza azbest cementnih odpadkov je prepočasna. Krajani smo v zaselku Črtaže (Šmartno) pripravili štiri 
palete z nevarnimi odpadki že pred tremi meseci, prav tako je kar nekaj palet pripravljenih ob cesti v Kozani, pa bi se jih 
našlo še kar nekaj po Brdih! 
 
4. Predlaga, da se odvoz azbest cementnih odpadkov opravlja bolj ažurno, saj obstaja nevarnost trganja zaščitnih folij 

in raztros nevarnih snovi v ozračje! 
 
Goran Simčič  
1. V zadnjem času je bilo na več lokacijah opaziti, da se iz vinogradov in sadovnjakov odnaša luža na cestišče, kar je 

sicer razumljivo ob slabem vremenu in mokri zemlji. Žalostno pa je to, da lastniki kmetijskih površin cestišč za 
seboj ne očistijo. Tudi z vidika varnosti je mokro in umazano cestišče lahko zelo nevarno.  

2. Na cesti Vipolže – Dobrovo se je zaradi poledenelega cestišča v lanskem letu zgodila prometna nesreča. Ta tej 
lokaciji voda še vedno odteka na cestišče in v zimskih dneh zmrzuje, kar je zelo nevarno, da ponovno pride do 
prometne nesreče.   

3. Preden se je uredilo začasni obvoz na cesti v Drnovku proti Višnjeviku je zaradi teže tovornjakov nastala večja 
škoda na cestišču. Predlaga, da se cestišče sanira v prvotno stanje.  

4. Predlaga postavitev nadzornih kamer na glavna kontejnerska mesta v občini in sankcioniranje.  
 

Ad 12. 
 
Realizacija sklepov 15. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 19.45    
 
 
 
    Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


